
Eesti Suusaliidu murdmaasuusatamise üldkogu 05.04.2022 
Tartu Ülikooli Akadeemiline Spordiklubi, Ujula 4, Tartu 
 
Koosoleku algusaeg: 15.05 
Koosoleku lõppaeg: 17.00 
 
Esindatud oli 25 klubi 
Alakomitee reglemendi järgi on murdmaasuusatamise klubidel, kes on eelneval aastal olnud 
noortespordi tulemuslikkuse tabelis, 2 häält, selliseid klubisid oli kokku 18.  
Kokku oli koosolekul 43 häält.  
 
 
 

1. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine 
 
Reimo Kaasiku (Ambla SK)  tegi ettepaneku koosolekut läbi viima Jaanus Pullese ja 
protokollima Suzanne Tahki.  
 
Otsus: Üldkogu otsusega määrata koosolekut läbi viima Jaanus Pulles ja protokollima 
Suzanne Tahk.  
 

Häältelugemiskomisjoni valimine 
 
Reimo Kaasiku (Ambla SK) tegi ettepaneku häältelugemiskomisjoni valida Ave Nurk ja Taavi 
Sepp 
 
Otsus: Üldkogu otsusega määrata häältelugemiskomisjoni Ave Nurk ja Taavi Sepp.  
 

2. Alakomitee tegevuste kokkuvõte 2019-2022 Reimo Kaasiku 
 
Alakomitee juht Reimo Kaasiku tegi kokkuvõtte möödunud perioodist, alakomitee juhatuse 
senistest liikmetest, struktuurist ning tegevustest 
 
Tegevused mis teostati:  

- Rullsuusa võistlused FIS võistlusteks 
- Treenerite tasemekoolitused 
- Alajuhi ametile rohkem otsustusõigust 
- Noortelaager Jõulumäel 
- Peatreeneri ametijuhend ja konkurss 
- Koondiste teatesõidud rahvusvahelistel võistlustel 

 
Tegevused mis jäid poolikuks 

- Noortespordi tabeli muudatused 
- Alakomitee struktuur ja selle käivitamine 

 
Otsus: Üldkogu võttis antud info teadmiseks 
 



3. ESL ja alakomitee struktuur – Taavi Sepp, Vahur Teppan 
 
ESL juhatuse liige Taavi Sepp tutvustas üldkogule uut vastu võetud alakomitee reglementi.  
Taavi Sepp  ning Vahur Teppan tutvustasid ka Eesti Suusaliidu plaanitavat 
struktuurimuudatust.  
 
Otsus: Üldkogu võttis muudatused teadmiseks 
 

4. Alakomitee juhatuse valimine 
 

4.1 Volituste perioodi määramine 
 
Arne Tilk (SK Serviti) tegi ettepaneku määrata perioodiks 2 aastat. 
Kerstin Margus (Tartu Suusaklubi), Üllar Heinloo (Nõmme SK) tegid ettepaneku 
määrata perioodiks 4 aastat. 
 
Hääletus:  
 
Periood 2 aastat:   POOLT: 13 häält   
Periood 4 aastat:   POOLT: 27 häält  

 
Otsus: Kinnitada järgmise alakomitee juhatuse volituste perioodiks 4 aastat.  
 
 4.2 Juhatuse liikmete arvu määramine 

 
Asko Saarepuu (Võru Suusaklubi) tegi ettepaneku määrata liikmete arvuks 7 
Arne Tilk (SK Serviti) tegi ettepaneku määrata liikmete arvuks 9  

 
 Hääletus:  
 
 Juhatuse liikmete arv 7:  POOLT: 20 häält 
 Juhatuse liikmete arv 9:  POOLT: 16 häält 
 
Otsus: Määrata alakomitee juhatuse liikmete arvuks 7. 
 
 
 4.3 Kandidaatliikmete esitamine ja tutvustus 
 

ESL juhatuse liige tutvustas oma nägemust alakomitee juhatuse liikmete ja töö osas. 
Tema poolt esitatud kandidaate oli 7.  
Ametlikult esitas kandidaadid alakomitee juhatusse Jaanus Pulles (Tartu Suusaklubi) 

 
- Vahur Teppan 
- Aivar Rehemaa (tippsport) 
- Eno Vahtra (teadustöö) 
- Bert Tippi (Põhja-Eesti esindajana) 
- Timo Juursalu (Ida-Eesti esindajana) 



- Mario Oha (Lõuna-Eesti esindajana) 
- Kaupo Tammemäe (Kesk- ja Lääne-Eesti esindajana) 

 
Nõmme Suusaklubi esitab kandidaadiks Andre Metsa 
SK Sula esitab kandidaadiks: Kadri Lukki 

 
 4.4 Uute liikmete valimine 
 
 Hääletamine 
 Kokku oli 43 hääletussedelit ja anti 279 häält. 
 

1. Vahur Teppan  40 häält 
2. Aivar Rehemaa  27 häält 
3. Eno Vahtra  38 häält 
4. Bert Tippi   38 häält 
5. Timo Juursalu  33 häält 
6. Mario Oha   31 häält 
7. Kaupo Tammemäe 37 häält 
8. Andre Mets  20 häält 
9. Kadri Lukk   15 häält 

 
Vahur Teppan tänas kõiki osalejaid usalduse eest ning julgustas kõiki klubisid valitud 
liikmetega igal ajal ühendust võtma ja oma ideid ja soove edasi andma.  Uue alakomitee 
üheks eesmärgiks on tegevuste kaardistamine ja klubidega kommunikeerimine.  
 
Otsus: Uude murdmaasuusatamise alakomitee juhatusse kuuluvad:  

 
Vahur Teppan  
Aivar Rehemaa 
Eno Vahtra 
Bert Tippi 
Timo Juursalu 
Mario Oha 
Kaupo Tammemäe 

 
5. Info  

 
Eesti Suusaliidu peasekretär Tõnu Seil informeeris, et selle kevadine treenerite seminar 
toimub vahemikus 5-7.05, täpsem info avaldatakse lähiajal.  

 
 
 
 
 
 
 
 


